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Zápis z jednání školské rady Bankovní akademie 

Datum konání: 29. 8. 2023 

Čas zahájení: 15:00 

Místo konání: VŠFS, místnost E104 

Přítomni:  

Za zřizovatele školy:  Dr. Bohuslava Šenkýřová 

Ing. Zuzana Balžánková 

 

 

 Za pedagogický sbor: Mgr. David Koryta 

    Ing. Romana Koubek Plocková 

    Mgr. Petra Bláhová 

 

 Za rodiče:  Jarmila Bučíková (za nižší stupeň gymnázia) 

    Tomáš Kotulák (za vyšší stupeň gymnázia) 

 

 Za zletilé žáky: Matěj Muzikant 

 

 Host:    PhDr. Marek Matějka (výkonný ředitel BA) 

 Omluveni:   JUDr. Emil Šenkýř, Dis. 

Program jednání: 

 
  

1. Zahájení 

2. Zhodnocení uplynulého školního roku 

3. Úpravy školního, klasifikačního a provozního řádu 

4. Úpravy ŠVP 

5. Diskuze a závěr 
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1) Slova se ujal Mgr. Koryta, uvedl schůzi a sdělil počet přítomných. 

 

Úvodní slovo sdělila i Dr. Šenkýřová. Popřála do nového školního roku klid a zmínila 

probíhající rekonstrukci kotelny. Ujistila přítomné, že v zimě bude dostatek elektrické 

energie, protože smlouvy jsou zajištěny. 

 

Ing. Balžánková doplnila, že spuštění teplé vody a topné sezóny bude dle venkovních 

podmínek. 

 

Dr. Šenkýřová dále uvedla zapsání Gymnázia Kodaňská jako oficiální název školy. 

Dojde k zapsání v obchodním rejstříku. 

 

2) Mgr. Koryta uvedl bod 2 a předal slovo PhDr. Matějkovi.  

 

PhDr. Matějka uvedl, že došlo k drobným změnám ve školním řádu. Změny se týkají 

především v omlouvání absence žáků. 

Do 15. 10. dojde k odevzdání výroční zprávy za končící školní rok. 

 

Došlo k rozšíření 4 letého gymnázia s účinností od 1. 9. 2023. Do prvního ročníku bylo 

přijato 29 žáků. Stejná očekávání jsou do příštího školního roku. Celková kapacita 4 

letého gymnázia je 120 žáků. Kapacita 8 letého gymnázia je 200 žáků (25 na třídu). 

Maturitní zkoušky proběhly úspěšně (1 žák nepřipuštěn, 1 repetent). V nadcházejícím 

maturitním ročníku bude 14 maturantů. 

 

PhDr. Matějka dále zmínil rozšíření pedagogického sboru na 27 pedagogů. Zde 

poukázal na problém v utváření úvazkových hodin pro pedagogy vzhledem ke 

zvyšování počtu hodin na gymnáziu. Další problematická situace je v oblasti 

informatiky, kde vzhledem k zařazení programování do výuky muselo dojít k navýšení 

počtu pedagogů informatiky. 

 

PhDr. Matějka dále uvedl plánování zahraničních i jiných zájezdů, které byly v loňském 

roce pro studenty atraktivní. Nejbližší akce jsou adaptační kurzy pro primu a 1. ročník 

čtyřletého gymnázia a teambuildingové aktivity pro nové kvinty. 

 

Zároveň zmínil, že prozatím neproběhla inspekce ČŠI. Očekává se v nadcházejícím 

školním roce. 

 

3) Mgr. Koryta uvedl bod 3 a předal slovo Ing. Koubek Plockové ohledně změn v 

klasifikačním, školním a provozním řádu. 

 

Ing. Koubek Plocková zmínila změny v klasifikačním řádu, kde došlo k úpravám 

tolerance pozdních příchodů (7 pozdních příchodů za pololetí) a zrušení tolerance 25 

hodin pro rodinné důvody. 

 

Ve školním řádu došlo k rozšíření seznamu zakázaných omamných látek. 

 

PhDr. Matějka doplnil, že dojde ke zpřístupnění procentuální absence a průměru 

známek žákům v bakalářích. 
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4) Ing. Koubek Plocková uvedla drobné změny v ŠVP 8 letého gymnázia. ŠVP pro čtyřleté 

gymnázium je podobné. Došlo k zařazení fiktivní firmy do 2. ročníku vyššího gymnázia. 

 

Mgr. Koryta zahájil schvalování úprav ŠVP (pro 9, proti 0, zdržel se 0). Úprava ŠVP 

byla aklamací schválena. 

 

Mgr. Koryta dále pokračoval ve schvalování úprav ve školním, klasifikačním a 

provozním řádu (pro 9, proti 0, zdržel se 0). Změny byly aklamací schváleny. 

 

Matěj Muzikant pochválil změnu ve školním a klasifikačním řádu a poděkoval za ni.  

 

V rámci diskuze se ujala slova p. Bučíková, která zmínila bod ve školním řádu o zákazu 

používání mobilního telefonu na nižším gymnáziu. PhDr. Matějka reaguje a vysvětluje 

nevhodnost mobilních telefonů na nižším stupni gymnázia. Dále zmiňuje možnost 

zpřístupnění písemných prací a jejich nafocení a problematiku domácích úkolů a jejich 

hodnocení. 

 

Ing. Balžánková zdůrazňuje zákaz vynášení písemných testů mimo budovu školy. 

 

PhDr. Matějka uvedl, že prozatím jsou na gymnáziu dva individuální vzdělávací plány 

z důvodu sportovní reprezentace žáků (hokej). 

 

Došlo k podepsání školního a klasifikačního řádu. 

 

David Koryta ukončuje jednání. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schůze ukončena v 15:58         Mgr. David Koryta 

Zapsala: Mgr. Petra Bláhová   předseda školské rady Bankovní akademie 

Příloha: prezenční listina 


